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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Onze fractie heeft signalen ontvangen over overlast op het parkeerterrein van Big Gym

(Badhuisstraat) in de avond- en nachtelijke uren. Denk hierbij aan straatraces, maar ook aan

brandstichting.

De PvdA Roosendaal fractie heeft hier de volgende vragen over:

1. Bent u bekend met deze overlast?

2. Welke middelen zijn er (beleidsmatig) mogelijk om deze overlast aan te pakken? En welke

zou u (snel) kunnen inzetten?

3. ln hoeverre kunnen programma's zoals Preventie met Gezag en het Nationaal Programma

Leefbaarheid en Veiligheid een onderdeel zijn van een oplossing(srichting)?

4. Wij hebben vernomen, dat de buurtbewoners het college een brief gaan sturen over deze

overlast. Kunt u uw antwoord aan hen ook met de raad delen?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Bent u bekend met deze overlast?

De overlast op het parkeerterrein is ons bekend. Naar aanleiding van een autobrand op het
parkeerterrein in de nacht van 10 juli hebben wij meerdere meldingen ontvangen over straatraces,
luide muziek en de brand op het parkeerterrein. ln de maanden daaruoor zijn er enkele /osse
meldingen ontvangen.

2. Welke middelen zijn er (beleidsmatig) mogelijk om deze overlast aan te pakken? En welke zou u
(snel) kunnen inzetten?

Naar aanleiding van de overlast in de nacht van 10 juli 2023 is contact opgenomen met één van de
melders om door te vragen naar de eruaren overlast. Veruolgens zijn de boa's enkele malen
onherkenbaar rond het parkeerterrein gaan surueilleren. Daarbijis niemand aangetroffen. De
gemeente is zelf geen eigenaar van het parkeerterrein. Door medewerkers van de gemeente is
gesproken met de eigenaar van het parkeerterrein over mogelijk te nemen maatregelen. ln oktober
2023 volgt een gesprek fussen bewoners en de eigenaar van het parkeerterrein onder regie van de
gemeente. Gezamenlijk wordt veruolgens bekeken welke maatregelen nuttig en noodzakelijk zijn om
verdere overlast te voorkomen.

3. ln hoeverre kunnen programma's zoals Preventie met Gezag en het Nationaal Programma
Leefbaarheid en Veiligheid een onderdeel zijn van een oplossing(srichting)?

Het gesprek aangaan met inwoners over hoe het veiligheidsgevoel te vergroten vormt een van de
speerpunten van het Nationaal Programma Roosendaal (NPR). We nemen de signalen van inwoners
serieus en gaan samen op zoek naar manieren om het veiligheidsgevoel op korte termijn in de
focuswijken te vergroten. Door met inwoners en de eigenaar van het parkeerterrein in gesprek te
gaan, kijken we hoe we met elkaar het de eruaren overlast kunnen verminderen.

4. Wij hebben vernomen, dat de buurtbewoners het college een brief gaan sturen over deze
overlast. Kunt u uw antwoord aan hen ook met de raad delen?

Naar aanleiding van het contact met één van de melders en de onderhavige raadsvragen hebben de
buurtbewoners een dergelijke brief niet meer verzonden.
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